
  



Otázky v diskusi: 

doc. Vaněk: 

Bylo zmíněno, že vzhledem k teplotní kompenzaci mají být součásti co nejblíže k sobě a 

zároveň nemají být pod zatížením. Je možné tohoto prakticky dosáhnout? 

 

prof. Rus: 

Doporučuji zpracovat získané výsledky metodami náhodných procesů – veličin. Výsledky 

uvádět ve statistických veličinách a ne pouze jako průměrné hodnoty. 

 

prof. Němček: 

Bylo možné měřit změny KHs po délce záběru? 
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